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Paragraf 162 Dnr KS/2019:1172

Begäran om att inte behöva omfattas av verksamhetsområde 
för vatten och spillvatten i Högvalta

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar att fastighetsägarnas begäran om att inte omfattas av 
verksamhetsområde avslås med hänvisning till att det inte finns något juridiskt stöd för kommunen 
att inskränka verksamhetsområdet för det bebyggelseområde som berörs av länsstyrelsens 
föreläggande.

Sammanfattning
Länsstyrelsen i Värmland har förelagt Arvika kommun 2019-11-05 att senast 2020-03-01 fastställa va-
verksamhetsområde för området Högvalta enligt 6 § lag (2006:412) om allmänna vattentjänster 
(LAV).

Arvika kommuns kommunfullmäktige beslutade 2020-05-25 verksamhetsområde för vatten och 
spillvattentjänst i västra och östra Högvalta med stöd av 6 § LAV.

Fastighetsägare har inkommit till kommunen med ett antal identiska skrivelser: ”Begäran om att inte 
behöva omfattas av verksamhetsområdet för vatten och spillavlopp i område Högvalta”.

Kommunfullmäktiges beslut enligt 6 § LAV om verksamhetsområde för den allmänna va-
anläggningen är överprövad i förvaltningsrätten och har vunnit laga kraft. Beslutet grundar sig 
dessutom på ett föreläggande om 6 § LAV från länsstyrelsen, vilket är överprövat i alla 
domstolsinstanser, och har vunnit laga kraft. Därmed är kriterierna i 6 § LAV redan juridiskt prövade 
för kommunens skyldighet.

Sammantaget anser kommunen att det inte finns något juridiskt stöd för kommunen att nu tillämpa 
9 § LAV och inskränka verksamhetsområdet för det bebyggelseområde som berörs av länsstyrelsens 
föreläggande.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 21 september 2022
Bo Johannessons skrivelse den 14 juni 2022
Stefan Strandberghs skrivelse den 20 juni 2022
Lars Ekens skrivelse den 20 juni 2022
Nils-Gunnar Anderssons skrivelse den 20 juni 2022
Karolina Anderssons skrivelse den 20 juni 2022
Roland Perssons skrivelse den 20 juni 2022
Gerd-Else Bergdahls skrivelse den 21 juni 2022
Jan-Erik Walldéns skrivelse den 22 juni 2022
Christina Gabrielssons skrivelse den 22 juni 2022
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Marlene Lindhs skrivelse den 23 juni 2022
David Engströms skrivelse den 26 juni 2022
Ulrika Sundbergs skrivelse den 26 juni 2022
Ann Robertssons skrivelse den 27 juni 2022
Ann-Britt Johanssons skrivelse den 27 juni 2022
Mirjana och Bruno Lindbergs skrivelse den 27 juni 2022
Victoria Larssons skrivelse den 27 juni 2022
Anneli Bissmarks skrivelse den 27 juni 2022
Linus Janssons skrivelse den 28 juni 2022
Anna Karin Kristensens skrivelse den 28 juni 2022
Paul Dijkstras skrivelse den 28 juni 2022
Tina Gerkhens skrivelse den 28 juni 2022
Anna Maria Perssons skrivelse den 28 juni 2022
Morgan Klarströms skrivelse den 28 juni 2022
Sture Björks skrivelse den 28 juni 2022
Maria Ingmans skrivelse den 28 juni 2022
Ann-Sofi Erikssons skrivelse den 28 juni 2022
Ingela Lönnfjords skrivelse den 28 juni 2022
Maja Åsbergs skrivelse den 28 juni 2022
Per-Erik Anderssons skrivelse den 5 juli 2022
Ida Karlssons skrivelse den 5 juli 2022
Hans Anderssons skrivelse den 5 juli 2022

Bedömning
Arvika kommun har inte juridiskt stöd för att tillmötesgå fastighetsägarnas begäran om att inte 
omfattas av det lagakraftvunna va-verksamhetsområdet Högvalta. Det finns inget juridiskt stöd för 
kommunen att med stöd av 9 § LAV inskränka va-verksamhetsområdet så att aktuella fastigheter inte 
omfattas, särskilt när skyldighet för kommunen enligt 6 § LAV har överprövats i flera instanser.

Beslutet skickas till
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Paragraf 163 Dnr KS/2022:873

Markanvisning Sargen 2, Sargen 4 samt del av Mosseberg 1:20

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beslutar att:

1. Godkänna upprättat förslag till markanvisningsavtal inkl. bilagor
2. Uppdra till kommunstyrelsens ordförande Peter Söderström samt samhällsbyggnadschef Ida 

Svensson att underteckna handlingarna.

Sammanfattning
Inom verksamhetsområdet Graninge finns obebyggd verksamhetsmark, dels de avstyckade 
fastigheterna Sargen 2 och Sargen 4, men även det som i detaljplanen anges som kvarteret Stråken 
men som ännu inte är avstyckat från fastigheten Mosseberg 1:20. Området tillhör detaljplan för del 
av Graningeområdet från 1990.

Rico Estate Development AB har inkommit med intresse om att exploatera området och förslag på 
markanvisningsavtal har tagits fram. En markanvisning ger intressenten ensamrätt, att enligt givna 
villkor och under en begränsad tid förhandla med kommunen om förutsättningarna för en 
överlåtelse eller upplåtelse av ett givet markområde.

Denna markanvisning görs för en period om nio månader då syftet i första läge är att ge exploatören 
ensamrätt att genomföra utredningar för att komma fram till ett projekt och en kalkyl som båda 
parter anser rimlig. Därefter kan markanvisningen förlängas, med max två års tid och efter det kan 
kommunen och exploatören teckna genomförandeavtal och köpeavtal eller upplåtelseavtal.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 november 2022
Förslag till markanvisningsavtal inkl. bilagor

Ekonomiska konsekvenser 
Beslutet om markanvisning har inga ekonomiska konsekvenser i nuläget.

Bedömning om barns rättigheter 
Barn bedöms inte påverkas negativt av beslutet.

Beslutet skickas till
Exploatören
Samhällsbyggnadschef
Bitr. kommundirektör
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Paragraf 164 Dnr KS/2022:489

Verksamhetsplaner 2023-2025

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen beslutar fastställa förslag till verksamhetsplaner för 2023-2025 samt budget för 
2023. Verksamhetsplanerna skickas för kännedom till Kommunfullmäktige.

Sammanfattning
Förslag till verksamhetsplaner för Ekonomistaben, Kommunledningsstaben, Kommunstyrelsen och 
kommunledning, Myndighetsstaben, Personalstaben och Räddningstjänsten har arbetats fram av 
förvaltningen och presenteras för Kommunledningsutskottet.

Beslutsunderlag
Förslag till verksamhetsplan för Ekonomistaben den 14 november 2022 
Förslag till verksamhetsplan för Kommunledningsstaben den 14 november 2022 
Förslag till verksamhetsplan för Kommunstyrelsen och kommunledning den 14 november 2022
Förslag till verksamhetsplan för Myndighetsstaben den 14 november 2022 
Förslag till verksamhetsplan för Personalstaben den 14 november 2022 
Förslag till verksamhetsplan för Räddningstjänsten den 14 november 2022
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Paragraf 165 Dnr KS/2022:516

Initiativärende (S), (V) och (MP) - Vi behöver stärka 
matproduktionen i Arvika kommun

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet tar del av informationen och lägger den med godkännande till 
handlingarna.

Sammanfattning
Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet i Arvika har inkommit med ett initiativärende 
inför Kommunstyrelsen sammanträde den 14 juni 2022.

Kommunstyrelsen gav i samband med ett initiativärendet kommundirektören i uppdrag att redovisa 
förslag till åtgärder för att Arvika kommun ska kunna bidra till ökad livsmedelsproduktion, ökad 
självförsörjningsgrad och höjd krisberedskap. I uppdraget ingår att samverka med berörda parter. 
Uppdraget ska återredovisas till kommunstyrelsen.

Ett arbete med den inriktning initiativärendet beskriver är långsiktigt och bygger på samverkan 
mellan många aktörer. Vid denna återrapportering ges följande exempel på aktiviteter som pågår. 

Kommunens förslag till översiktsplan om mark och vattenanvändning har som utgångspunkt att 
jordbruksmark inte ska bebyggas utan säkras för framtiden för jordbrukets behov. I framtagandet har 
LRF och näringslivet varit delaktigt i workshops och med synpunkter. 

Arvika kommun medfinansierar Nifa som är en branschförening för värmländska matföretag. Nifa 
bidrar med affärs- och kompetensutveckling, tillgång till nätverk och äger också konceptet ”Smaka på 
Värmland” som är en gemensam aktivitet där arvikaföretag deltar. De samverkar med kommuners 
kostenheter. Arvika kommun deltar med Eda kommun och Visit Värmland i utvecklingen av ett 
nätverk för entreprenörer inom mathantverk. Syftet med gruppen är att utveckla branschen och 
besöksmål i Eda och Arvika kommun. 

Kommunstyrelsen rekommenderade Myndighetsnämnden att ta bort avgifter för tillsyn av 
lantbruksföretag för 2022 och 2023 i enlighet med de beslut om taxor och avgifter som beslutats av 
Kommunfullmäktige rörande miljöbalkens ansvarsområde när det gäller livsmedelsproduktion. 
Myndighetsnämnden kompenseras för intäktsbortfallet. Återrapportering sker till 
Kommunledningsutskottet.

Myndighetsnämnden beslutade vid sammanträdet den 18 oktober 2022, § 120, att efterskänka 
kostnader för tillsyn av lantbruk och handläggning av ärenden enligt miljöbalken rörande lantbruk 
under åren 2022 och 2023. Beslutet fattades med stöd av 4 och 28 §§ Taxa för prövning och tillsyn 
inom miljöbalkens område i Arvika kommun. Beslutet har skickats till Kommunstyrelsen för 
kännedom.
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Myndighetsnämndens beslut för efterskänkning av avgifter under 2022 och 2023 omfattar fasta 
årsavgifter för tillsyn och timavgifter (efterskottsbetalning) för faktisk utförd tillsyn av lantbruk enligt 
taxans bilaga 2 och 3. Myndighetsnämndens beslut omfattar även avgifter i form av fasta avgifter och 
timavgifter för nedlagd handläggningstid av ärenden utifrån miljöbalkens område (taxans bilaga 1) 
rörande lantbruk.

Beslutsunderlag
Myndighetsnämndens protokoll den 18 oktober 2022, § 120
Miljöstabens tjänsteskrivelse 7 oktober 2022
Kommunstyrelsens protokoll den 14 juni 2022
Politiskt initiativ – Vi behöver stärka den lokala matproduktionen i Arvika

Ekonomiska konsekvenser 
Utifrån tillsynsplanen för miljöbalkstillsyn 2022 skulle en efterskänkning av redovisade avgifter 
innebära en intäktsminskning för Miljöstaben om cirka 40 000 kronor för 2022 och ett antagande är 
att summan kommer att vara ungefär densamma för 2023.
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Paragraf 166 Dnr KS/2022:677

Motion om att utreda förutsättningarna för en ny 
hästsportanläggning och frigöra industrimark

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar att utreda en helt ny lokalisering av en anläggning för flera olika former 
av hästsport är både omfattande och kostsamt. En åtgärd inledningsvis är att bedöma kostnad och 
finansiering och att en eventuell utredning hanteras i en kommande budgetberedning.

Motionen bifalls.

Sammanfattning
Moderaterna i Arvika har genom Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Henrik Samuelsson (M) 
inkommit med en motion där de föreslår att kommunen tar initiativ till en utredning av 
förutsättningarna för att anlägga en ny hästsportanläggning i Arvika. Motionärerna vill att 
utredningen ska omfatta alla aspekter och ha ett brett perspektiv, den ska ske i samråd med berörda 
föreningar och omfatta lokalisering, utformning och finansiering av en ny anläggning.

Att utreda en helt ny lokalisering av en anläggning för flera olika former av hästsport är både 
omfattande och kostsamt. Det handlar om mycket stora markytor som behöver tas i anspråk och det 
är en verksamhet som både kräver mycket av omgivningen och har stor omgivningspåverkan. En 
utredning av förutsättningarna för lokalisering av sådan anläggning behöver minst omfatta 
markåtkomst, geoteknik och markmiljö, utredning av betydande miljöpåverkan, naturvärden, trafik 
och påverkan på människors hälsa enligt miljöbalken. Därefter behövs en förstudie i samråd med 
berörda aktörer, en konsekvensanalys och en projektering av ett färdigt förslag för att ta vidare till 
finansiering. 

En utredning enligt ovan ryms inte inom kommunledningsstabens kostnadsram utan behöver 
hanteras i budgetarbete 2023 för strategisk plan 2024-2026. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 november 2022
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022, § 167
Moderaternas motion den 22 augusti 2022

Yrkande
Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till förslaget.
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Paragraf 167 Dnr KS/2022:242

Motion om att flytta kommunfullmäktiges sammanträden tillbaka 
till Ritz

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar att fortsatt hålla Kommunfullmäktiges sammanträden på Arvika 
Näringslivscentrum, ANC.

Motionen avslås.

Sammanfattning
Susanne Engstad (-) inkom i mars 2022 med en motion med förslag att flytta Kommunfullmäktiges 
sammanträden till Ritz. 

Motionären anger att anledningen till att kommunfullmäktiges sammanträden bör flyttas tillbaka till 
Ritz är att flytten skulle öka tillgängligheten till sammanträdena samt förbättra öppenheten och 
insynen. Utöver detta så anger även motionären att en flytt till Ritz skulle innebära en tillgång till 
större lokaler. 

Det är mycket viktigt att kommunfullmäktiges sammanträden är tillgängliga för alla kommunens 
invånare och att vi främjar öppenhet och insyn i kommunens politiska organisation. 

Den nuvarande lokalen för kommunfullmäktiges sammanträden på Arvika Näringslivscentrum, ANC, 
är utformad för att vara en möteslokal. Varje fast sittplats är därmed försedd med en bänkskiva som 
kan användas som skrivbord. I hörsalen finns 120 platser. Lokalen har goda parkeringsmöjligheter 
och är i viss mån tillgänglig. Det finns utrustning för video- och ljudinspelning samt en tekniker som 
kan hantera denna utrustning på ANC. I samband med sammanträdena på ANC hyr kommunen fem 
mindre rum som de förtroendevalda får tillgång till någon timme innan mötets öppnande. Dessa rum 
används för gruppmöten. 

Lokalen, Ritz scen, är utformad för att vara en konsertlokal. Detta märks bland annat på att den 
utdragbara läktaren är utformad på samma sätt som läktare i exempelvis biografer och det finns 
därför inga utfällbara bänkskivor i raderna, som kan användas som skrivbord. Den utdragbara 
läktaren har plats för 208 personer, 153 personer på läktaren och 38 på en balkong. Lokalen kan även 
möbleras om till bordssittning och då finns det plats för 120 personer. Att möblera lokalen enligt 
bordssittning innebär att personalen på Ritz måste möblera om lokalen före och efter varje 
sammanträde vilket kan påverka hyreskostnaden. Vid bordsittning är lokalen mer anpassad till möten 
än vad den är när läktaren är utdragen. En tjänst behöver köpas in för att sköta videoinspelningen/ 
livesändningen av sammanträdet då anställd personal på Ritz inte har möjlighet att genomföra 
inspelningen. På Ritz finns inte tillgång till fem mindre rum. På Ritz finns i stället två konferensrum 
och en yta i lokalens källare som kan användas för gruppmöten. 
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Den nuvarande kostnaden för genomförandet av ett kommunfullmäktige sammanträde på ANC är 
cirka 17 000 kronor. I den kostnaden ingår hyran för hörsalen och fem mindre lokaler, servering av 
kaffe och smörgås för 75 personer och personalkostnader för konferensvärdinna och person som är 
ansvarig för videoinspelningen/ livesändningen av sammanträdet. 

Kostnaden för genomförandet av ett kommunfullmäktige sammanträde på Ritz beräknas vara 20 500 
kronor. I den kostnaden ingår hyran av lokalen Ritz scen och de konferensrum som kan användas 
som grupprum, servering av kaffe och smörgås, förberedelser som ommöblering av lokalerna och 
personalkostnader för konferensvärd och personal som kan vara ansvarig för 
videoinspelningen/livesändningen av sammanträdet. Att kostnaden beräknas vara högre på Ritz än 
ANC beror bland annat på att lokalen Ritz scen måste möbleras om före och efter varje sammanträde 
och att det idag inte finns anställd personal som kan sköta videoinspelningen/ livesändningen av 
sammanträdet. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 november 2022
Kommunfullmäktiges protokoll den 28 mars 2022, § 67
Susanne Engstads motion den 8 mars 2022

Bedömning
Bedömningen är att hörsalen på Arvika Näringslivscentrum är mer lämpad som möteslokal utifrån de 
förutsättningar som råder i dagsläget. Ritz scen är i första hand tänkt att vara en lokal för evenemang 
så som konserter och teaterföreställningar. 

Ekonomiska konsekvenser
Att fortsatt hålla kommunfullmäktiges sammanträden på Arvika Näringslivscentrum innebär ingen 
ytterligare kostnad. 

Bedömning om barns rättigheter 
Beslutet bedöms inte påverka barns rättigheter.
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Paragraf 168 Dnr KS/2022:661

Motion om att tillgängliggöra kommunfullmäktiges 
sammanträden

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt Kommunstyrelsen att utreda möjligheten att 
tillgängliggöra hörsalen genom inköp av en höj- och sänkbar talarstol och en ramp till talarstolen. 

Motionen bifalls.

Sammanfattning
Vänsterpartiet har genom Zara Hedelin inkommit med en motion om att tillgängliggöra 
kommunfullmäktiges sammanträden. Enligt FN:s konvention om rättigheter för personer med 
funktionsnedsättning (CRPD) är rätten att delta i demokratin på samma villkor som andra stadfäst. 
Lokalen där kommunfullmäktige har sina sammanträden är i nuläget inte tillgänglig för alla fysiska 
behov. Vänsterpartiet yrkar på att ett arbete inleds med att tillgängliggöra lokalen med höj- och 
sänkbar talarstol samt ramp till talarstolen.

Kommunfullmäktiges sammanträden hålls i hörsalen på Arvika Näringslivscentrum. Att tillgängliggöra 
kommunfullmäktiges sammanträden skulle leda till att kommuninvånarna i högre grad kan vara 
delaktiga i kommunens utveckling. En vital och aktiv dialog med medborgarna beskrivs som 
nyckelbegrepp i Arvika. Att tillgängliggöra kommunfullmäktiges sammanträden ses som ett led i 
arbetet med att stärka kommunens dialog med medborgarna.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 26 oktober 2022
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022, § 161
Vänsterpartiets motion den 19 augusti 2022

Bedömning
Bedömningen är att kommunfullmäktiges sammanträden bör tillgängliggöras genom en höj- och 
sänkbar talarstol och en ramp till talarstolen då dessa åtgärder utökar kommunmedborgarnas 
möjligheter till att delta i de politiska processerna i Arvika.

Ekonomiska konsekvenser 
De ekonomiska konsekvenserna för Arvika kommun består av en eventuell höjning av hyran för 
lokalerna på ANC.  

Bedömning om barns rättigheter 
Den aktuella lokalen, hörsalen på Arvika Näringslivscentrum, hyrs av en rad olika aktörer och med en 
ökad tillgänglighet kan även barn nyttja möjligheten att anföra från talarstolen.
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Yrkande
Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till förslaget.
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Paragraf 169 Dnr KS/2021:1058

Medborgarförslag om att göra Arvika till ett mer attraktivt resmål

Förslag till nästa instans
Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de goda synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Arvika kommuns intentioner är att fortsätta arbetet med att utveckla hamnområdet och 
Ingestrandsområdet med fler aktiviteter för både turister och lokalbefolkning och göra Arvika till ett 
mer attraktivt besöksmål.

Sammanfattning
Lena Kjellin har inkommit med ett förslag om att göra Arvika till ett mer attraktivt resmål för turister 
och boende.  ”Naturupplevelser och kultur i all ära men vill man locka barnfamiljer och ungdomar så 
kanske man ska ha ett alternativ. Vi bor vackert runt en sjö och det bör vi utnyttja. Arvika är en liten 
och trevlig stad som behöver uppgraderas en smula, som Storstaden Oslo där det finns en 
strandpromenad vid "Söränga" mitt i staden, (eller Karlstad med sin "inre hamn") där det finns 
bryggor, bad och restauranger. Det ska inte behöva kosta så mycket att njuta av miljön i Arvika stad 
men runt detta kommer verksamheter att blomstra.”

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 november 2022
Kommunfullmäktiges protokoll den 29 november 2021, § 246
Lena Kjellins medborgarförslag den 28 november 2021

Bedömning
Lena Kjellins medborgarförslag har många goda intentioner och en fortsatt utveckling av Arvika som 
besöksmål ökar Arvikas attraktionskraft.

Ett program för hamnutveckling från 2015 beskriver:

”Hamnområdet ska göra Arvika mer attraktivt genom att erbjuda nya möjligheter för näringsliv, 
kultur, föreningsliv och kreativitet. I planen finns ett antal utpekade utvecklingsbara värden:

 Befintliga aktiviteter och upplevelser med etablerade aktörer
 Ställplatser för husbilar 
 Picknickplatser och spontan rekreation 
 Kontakt med Torget, Palmviken, Stadsparken och Sågudden 
 Strandparken 
 Kulturmiljö, hantverk, konsthantverkstraditionen, musiktradition och berättarkonst 
 Temporära evenemang och användning för strategiskt platsskapande 
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 Plats och identitet genom destinationsutveckling: natur, kultur och shopping 
 Gott rykte för park och lek.”

Arvika kommuns arbete är långsiktigt, flera av ovanstående punkter har genomförts och planeras.

 Arvika kommun bedriver ett flerårigt arbete för att förbättra Kyrkvikens vattenkvalitet. 
 Kartläggning och analys av markföroreningar i hamnområdet, med efterföljande planarbete. 
 Länka samman gång- och cykelvägar längs Kyrkviken 
 Arvika kommun har byggt en pumptrack, beachvolleybana samt picnicplatser i hamnområdet
 Arvika Idrottscenter har etablerat sig med en anläggning för olika bollsporter
 Arvika Småbåtshamnar AB har byggt husbilsplatser i småbåtshamnen 
 Arvika kommun utvecklar även Ingestrandsområdet och bygger i år en ny parkering för 

besökare och utreder möjligheten att anlägga en discgolfbana i området

Ekonomiska konsekvenser
De utredningar och arbeten som pågår för att göra Arvika till ett mer attraktivt besöksmål och en 
roligare plats att bo på för Arvikaborna bedöms finansieras inom befintlig budget. 

Bedömning om barns rättigheter 
Utveckling av Arvika stad påverkar till ett mer attraktivt resmål bedöms inte påverka barns 
rättigheter.
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Paragraf 170 Dnr KS/2022:705

Medborgarförslag till Kommunfullmäktige i Arvika angående 
inskränkning av VA-område i östra och västra Högvalta

Förslag till nästa instans
Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de goda synpunkter som lämnats i 
medborgarförslaget.

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommun inte har juridiskt stöd för att tillmötesgå 
fastighetsägarnas begäran om att inskränka det lagakraftvunna va-verksamhetsområdet Högvalta. 
Det finns inget juridiskt stöd för kommunen att med stöd av 9 § LAV inskränka va-
verksamhetsområdet, särskilt när skyldighet för kommunen enligt 6 § LAV har överprövats i flera 
instanser. Det finns således heller inte fog för att ta fler vattenprover av den anledningen.

Sammanfattning
Arvika kommuns kommunfullmäktige beslutade 2020-05-25 verksamhetsområde för vatten och 
spillvattentjänst i västra och östra Högvalta med stöd av 6 § LAV.

Mirjana och Bruno Lindberg har inkommit till kommunen med ett medborgarförslag som föreslår att 
verksamhetsområdet för vatten och avlopp inskränks till att omfatta det verksamhetsområde för 
handel som byggs i Östra och Västra Högvalta längs riksväg 61. Mirjana och Bruno Lindberg föreslår 
också att nya vattenprover ska tas på berörda fastigheter.

Kommunfullmäktiges beslut enligt 6 § LAV om verksamhetsområde för den allmänna va-
anläggningen är överprövad i förvaltningsrätten och har vunnit laga kraft. Beslutet grundar sig 
dessutom på ett föreläggande om 6 § LAV från länsstyrelsen, vilket är överprövat i domstol, och har 
vunnit laga kraft. Därmed är kriterierna i 6 § LAV redan juridiskt prövade för kommunens skyldighet.

Sammantaget anser kommunen att det inte finns något juridiskt stöd för kommunen att nu tillämpa 
9 § LAV och inskränka verksamhetsområdet för det bebyggelseområde som berörs av länsstyrelsens 
föreläggande.

Kommunen ser med hänvisning till ovanstående inte någon anledning till att ta nya vattenprover. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 november 2022
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Kommunfullmäktiges protokoll den 26 september 2022, § 175
Mirjana och Bruno Lindbergs medborgarförslag den 9 september 2022

Bedömning
Arvika kommun har inte juridiskt stöd för att tillmötesgå fastighetsägarnas begäran om att inte 
omfattas av det lagakraftvunna va-verksamhetsområdet Högvalta. Det finns inget juridiskt stöd för 
kommunen att med stöd av 9 § LAV inskränka va-verksamhetsområdet så att aktuella fastigheter inte 
omfattas, särskilt när skyldighet för kommunen enligt 6 § LAV har överprövats i flera instanser.
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Paragraf 171 Dnr KS/2022:863

Revidering av Bestämmelser om ersättning till politiskt 
förtroendevalda i Arvika kommun

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna de föreslagna revideringarna i Bestämmelser om 
ersättning till politiskt förtroendevalda i Arvika kommun och bilaga 1. 

Sammanfattning
Kommunledningsstabens kansli har getts i uppdrag att skriva fram ett förslag till revidering av 
Bestämmelser om ersättning till politiskt förtroendevalda i Arvika kommun.

De föreslagna revideringarna är följande:

1:e vice ordförande i Kommunledningsutskottet ges ett särskilt uppdrag att bevaka näringslivs- och 
landsbygdsfrågor. Årsarvodet för uppdraget höjs från 5 % till 20 %. Årsarvoden räknas i % av 
årsarvodet för riksdagsledamot. År 2022 är det 71 500 kr/mån.  

Tidigare har Kommunledningsutskottet utgjort budgetberedning. Förslaget är nu att det skapas en 
egen budgetberedning bestående av 7 ledamöter, som utses proportionerligt av 
Kommunfullmäktige. Årsarvodet för 1:e och 2:e vice ordförande föreslås vara 2,5 %. Årsarvodet för 
de övriga fyra ledamöterna föreslås vara 1 %. De partier som inte ges en plats i budgetberedningen 
får möjlighet att utse varsin observatör. Till observatörer utbetalas timarvode.  

Ej tjänstgörande ersättare i nämnder har tidigare ersatts med 0,25% av timarvode. Detta föreslås 
höjas till 0,5 %. 

Ett ärende förbereds för införande av en Socialnämnd. Tanken är att den ska bestå av samma 
ledamöter som sitter i utskottet Lärande och stöd och att det därmed inte kommer att innebära 
några förhöja kostnader. De arvoden som tidigare legat på utskottet Lärande och stöd flyttas till 
Socialnämnden i Bilaga 1. 

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 11 november 2022 
Bestämmelser om ersättning till politiskt förtroendevalda i Arvika kommun
Bestämmelser om ersättning till politiskt förtroendevalda ledamöter i kommunala uppdrag i Arvika 
kommun, bilaga 1

Ekonomiska konsekvenser 
Kostnaden tas inom befintlig ram
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Bedömning om barns rättigheter 
Förslaget bedöms inte ha någon påverkan på barns rättigheter. 
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Paragraf 172 Dnr KS/2022:881

Revidering av Kommunstyrelsens reglemente

Förslag till nästa instans
Kommunfullmäktige beslutar enligt följande:
1) att anta föreslagna revideringar av Kommunstyrelsens reglemente avseende Budgetberedningens 
sammansättning.
2) att Valberedningen ska ta fram förslag avseende Budgetberedningens ordförande och ledamöter 
till Kommunstyrelsens sammanträde den 3 januari.  

Sammanfattning
Vid Kommunledningsutskottets sammanträde den 25 oktober lyftes frågan om det fanns något sätt 
att ändra formerna för Budgetberedningens sammansättning, Syftet var att både göra 
Budgetberedningen mer inkluderande för de partier som inte får platser i Budgetberedningen samt 
att inte låsa platserna till ordinarie ledamöter i Kommunledningsutskottet. Det finns politiskt 
uppslutning i frågan och Valberedningen har i sitt arbete utgått från nedanstående förändring:

 Budgetberedning ska ha sju ordinarie ledamöter (inklusive ordförande), men dessa sju utgörs 
inte längre per automatik av Kommunledningsutskottets ordförande och ordinarie 
ledamöter.

 De partier som finns representerade i Kommunfullmäktige, men som inte har ledamöter i 
Budgetberedningen får utse observatörer vid Budgetberedningens sammanträden. 
Observatörerna har yttranderätt men inte förslagsrätt vid Budgetberedningens 
sammanträden. 

Förändringar av arvoden utifrån ovanstående förslag hanteras i Bestämmelser om ersättning till 
politiskt förtroendevalda i Arvika kommun och regleras inte i Kommunstyrelsen reglemente.

Budgetberedningen väljs i likhet med Kommunstyrelsen utskott under Kommunstyrelsens första 
sammanträde den 2023 som äger rum den 3 januari.

Följande stycke är en läsanvisning för att se vilka förändringar som sker av bifogat reglemente. Text 
som utgår ur Kommunstyrelsens reglemente med anledning av ovanstående förslag markeras som 
genomstruken. Ny text med anledning av ovanstående förslag markeras med gul markeringsfärg. Den 
gröna markeringsfärgen avser text som ändras i och med inrättande av socialtjänst, men som 
hanteras som ett separat pågående ärende. De markerade förändringarna, både gul och grön 
markeringsfärg, föreslås träda i kraft från och med den 3 januari 2023.       

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 november 2022
Kommunstyrelsens reglemente med föreslagna revideringar 
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Bedömning
De föreslagna förändringarna av Budgetberedningens sammansättning bedöms ha positiva effekter 
för den lokala demokratin, då det ger samtliga partier i Kommunfullmäktige möjlighet att följa hela 
budgetprocessen och få bättre förutsättningar för att utforma egna budgetförslag.

Ekonomiska konsekvenser 
Förändringar av arvoden utifrån ovanstående förslag hanteras i Bestämmelser om ersättning till 
politiskt förtroendevalda i Arvika kommun och regleras inte i Kommunstyrelsen reglemente. 
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Paragraf 173 Dnr KS/2022:850

Tillsynsplan för 2023-2025 avseende alkohol, tobak, folköl, e-
cigaretter och tobaksfria nikotinprodukter

Förslag till nästa instans
Kommunstyrelsen föreslås anta Arvika kommuns tillsynsplan avseende alkohol, tobak, folköl, e-
cigaretter och tobaksfria nikotinprodukter för åren 2023-2025.

Sammanfattning
Enligt 9 kap. 2 § i Alkohollagen (2010:1622) ska kommunen upprätta en tillsynsplan som ska lämnas 
in till Länsstyrelsen. Syftet med planen är att få en struktur på tillsynsarbetet. I planen ska framgå på 
vilket sätt och hur ofta tillsyn ska genomföras på olika typer av verksamheter. 

Det finns inget liknande krav på verksamhetsplan enligt lag (2018:2088) om tobak och liknande 
produkter och lagen (2022:1257) om tobaksfria nikotinprodukter, men kommunens kontroll enligt 
dessa lagstiftningar tas ändå upp i denna plan.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse den 7 november 2022
Tillplansplan för alkohol och tobak under perioden 2023-2025 
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Paragraf 174 Dnr KS/2022:821

Ansökan om bidrag till renovering av pistmaskin - Arvika 
Slalomklubb

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar ansökan om bidrag till Arvika Slalomklubbs kostnad på 167 516 
kronor för renovering av pistmaskin. Finansieras via verksamhet 3430.

Sammanfattning
Arvika Slalomklubb använder i sin verksamhet en pistmaskin som ägs av Arvika Kommun. Föreningen 
står för drivmedel och arbetsinsats för att preparera slalombacken i Rackstad. Pistmaskinen har 
utöver sedvanlig service genomgått en större drivpumpsrenovering med en kostnad på 167 516 
kronor, som föreningen ansöker om stöd för.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 november 2022
Arvika Slalomklubb bidragsansökan den 5 oktober 2022 

Bedömning
Pistmaskinens har en avgörande funktion för att erbjuda allmänheten utförsåkning i 
Rackstadsbacken. Arvika Slalomklubb har redovisat kostnad för pistmaskinens drivpumpsrenovering 
med faktura. Föreningens egen insats är transport av fordonet till och från Mora där 
renoveringsarbetet utfördes. Föreningen ansöker om 167 546 kronor av Arvika Kommun.

Bedömning om barns rättigheter 
Arvika Slalomklubb erbjuder utförsåkning som fritidsaktivitet för barn- och ungdom och bidrar till en 
aktiv varierad fritid.
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Paragraf 175 Dnr KS/2022:742

Ansökan om bidrag till Arvika Cup - IK Arvika Fotboll

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar ansökan om bidrag till IK Arvika Fotboll för stöd vid årets Arvika 
Cup med 40 000 kronor. Finansieras via Nöjesmarknadsmedel 309.

Sammanfattning
IK Arvika Fotboll bedriver verksamhet för barn och unga på idrottsplatsen Vik. Föreningen anordnar 
Värmlands största ungdomsturnering i fotboll, Arvika cup, som besöks av cirka 10 000 personer 
under en helg. Tävlingen är ett viktigt arrangemang för unga idrottare, men även en helg som ger 
Arvika många besökare. Intäkter som Arvika Cup ger föreningen är ekonomiskt avgörande grund för 
IK Arvika Fotbolls verksamhet med kanslipersonal. 

Under pandemin utgick Arvika Cup, vilket var ett hårt ekonomiskt slag för föreningen. I år kunde 
äntligen tävlingsarrangemanget åter genomföras, men med färre antal deltagande lag samt högre 
kostnader som ett resultat av de svårigheter som omger oss. De finns stort hopp om att bygga upp 
storleken i Arvika Cup igen. IK Arvika Fotboll ansöker om 40 000 kronor i stöd för ökade omkostnader 
samt lägre intäkt vid tävlingsarrangemanget Arvika Cup 2022.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 oktober 2022
IK Arvika Fotbolls bidragsansökan den 12 oktober 2022 

Bedömning
IK Arvika Fotboll bedriver verksamhet för barn- och ungdomar. Arvika Cup är ett väl etablerat 
arrangemang som genererar föreningen stora möjligheter ekonomiskt och publikt. Efter pandemin 
har idrottsrörelsen aktiva påverkats och för föreningen blev detta kännbart vid årets Arvika Cup. 
Ökade kostnader har skett med de omvärldproblem vi befinner oss i och kunde inte förutsetts när 
anmälan till cupen öppnades. Kostnader är redovisade med fakturor.

Föreningen ansöker om 40 000 kronor av Arvika Kommun.

Bedömning om barns rättigheter 
IK Arvika Fotboll bedriver fritidsaktivitet samt tävlingsverksamhet för barn- och ungdom och bidrar 
till en aktiv varierad fritid.
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Paragraf 176 Dnr KS/2022:36

Ansökan verksamhetsbidrag för kulturföreningar 2022 -  Arvika 
Folkets park

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beviljar Föreningen Folkets Park ett bidrag om 500 000 kronor för 2022. 
Finansieras via vht 31591.

Reservation
Kristina Bengtsson Nilsson (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.

Sammanfattning
Föreningen Arvika Folkets Park ansöker om 800 000 kronor i verksamhetsbidrag för 2022. Efter 
pandemin har verksamheten kommit igång och föreningen har kunnat genomföra egna arrangemang 
och hyr ut sina lokaler till externa som vill arrangera. Anläggningen är ansluten till fjärrvärme vilket är 
en fördel utifrån elprisutvecklingen i samhället. Föreningens driftskostnader under 2022 beräknas till 
drygt 600 000 kronor. Från november 2022 har föreningen nytt elavtal som inte är bundet som 
medför att kostnadsutvecklingen för verksamhetens el är svårbedömd.  

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 oktober 2022
Föreningens årsmöteshandlingar den 29 juni 2022
Föreningens ansökan om verksamhetsbidrag den 25 februari 2022    

Bedömning
Föreningen Arvika Folkets Park har, enligt kommunens regelverk för föreningsstöd för föreningar 
med egenägda samlingslokaler, rätt att söka verksamhetsbidrag. Pandemin innebar avstannande 
verksamhet för många som arrangerar evenemang. Under 2022 då restriktionerna släpptes har 
många kommit igång och utbudet av arrangemang av olika slag ökar. Arvika Folkets Park har 2022 
haft och har inplanerat 68 uthyrningstillfällen till föreningar och 26 uthyrningstillfällen till privata. 
Exempel på genomförda aktiviteter (både uthyrningar och i egen regi) är Välgörenhetskonsert, 
loppisar, barndisco, Packmopedturnén, Korpens bingo, Hotland Rodders, Mamma Mu och Kråkan. 
Föreningen beräknar de större fasta kostnaderna för driften dvs fjärrvärme, el, bredband, 
försäkringar med mera till drygt 600 000 kronor under 2022. 

Anläggningen är ansluten till fjärrvärme vilket är en fördel med tanke på nuvarande prisutveckling för 
el. Föreningen byter elleverantör från 1 nov 2022 och har ett avtal som inte är bundet pga höga 
bindningsavtal. Det nya elavtalet innebär ökade kostnader som i nuläget är svårbedömda. 
Föreningen redovisar cirka 430 000 kronor i tillgångar per september. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 26 (27)
Sammanträdesdatum
2022-11-21

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Bedömning om barns rättigheter 
Barns rätt till fritid och rekreation anpassad efter barnets ålder samt rätt att fritt delta i det kulturella 
och konstnärliga livet förutsätter bland annat förekomsten av olika typer av mötesplatser och 
samlingslokaler i samhället.

Yrkande
Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar på att ansökan ska avslås.

Beslutet skickas till
Kommundirektören
Bitr. kommundirektören
Kultur- och fritidschefen
Föreningshandläggare
Ordf, Föreningen Arvika Folkets Park
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 27 (27)
Sammanträdesdatum
2022-11-21

Kommunledningsutskottet

Justerande sign. Utdragsbestyrkande

Paragraf 177 Dnr KS/2022:757

Sammanträdesdagar 2023

Kommunledningsutskottets beslut
Kommunledningsutskottet beslutar att anta upprättat förslag till sammanträdesdagar för år 2023.

Sammanfattning
Kommunledningsstabens kansli har tagit fram ett förslag på datum för Kommunledningsutskottets 
sammanträden under år 2023. Utgångspunkten har varit tisdagar och sammanträdena har lagts för 
att passa med Kommunstyrelsens och Kommunfullmäktiges sammanträden. Det har dock kommit in 
synpunkter under det gångna året att Kommunledningsutskottet alltför ofta har krockat med 
sammanträdena för Region Värmlands styrelse och nämnder. Med anledning av detta kommer flera 
av Kommunledningsutskottets sammanträden, särskilt under våren 2023 förläggas på måndagar 
(datum markerade med *). Förslaget för sammanträden ser ut enligt följande:

10 januari, 23 januari*, 7 februari, 20 februari*, 6 mars*, 21 mars, 4 april, 24 april*, 9 maj, 23 maj, 5 
juni*, 19 juni*, 8 augusti, 22 augusti, 4 september*, 19 september, 10 oktober, 24 oktober, 7 
november, 28 november, 11 december*.

Mötesdag: tisdagar och måndagar*
Tid: klockan 08:30

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 12 oktober 2022

Beslutet skickas till
Kommunledningsutskottets ledamöter
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	Förslag till nästa instans
	Sammanfattning Länsstyrelsen i Värmland har förelagt Arvika kommun 2019-11-05 att senast 2020-03-01 fastställa va-verksamhetsområde för området Högvalta enligt 6 § lag (2006:412) om allmänna vattentjänster (LAV).  Arvika kommuns kommunfullmäktige beslutade 2020-05-25 verksamhetsområde för vatten och spillvattentjänst i västra och östra Högvalta med stöd av 6 § LAV.  Fastighetsägare har inkommit till kommunen med ett antal identiska skrivelser: ”Begäran om att inte behöva omfattas av verksamhetsområdet för vatten och spillavlopp i område Högvalta”.  Kommunfullmäktiges beslut enligt 6 § LAV om verksamhetsområde för den allmänna va-anläggningen är överprövad i förvaltningsrätten och har vunnit laga kraft. Beslutet grundar sig dessutom på ett föreläggande om 6 § LAV från länsstyrelsen, vilket är överprövat i alla domstolsinstanser, och har vunnit laga kraft. Därmed är kriterierna i 6 § LAV redan juridiskt prövade för kommunens skyldighet.  Sammantaget anser kommunen att det inte finns något juridiskt stöd för kommunen att nu tillämpa 9 § LAV och inskränka verksamhetsområdet för det bebyggelseområde som berörs av länsstyrelsens föreläggande.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 21 september 2022 Bo Johannessons skrivelse den 14 juni 2022 Stefan Strandberghs skrivelse den 20 juni 2022 Lars Ekens skrivelse den 20 juni 2022 Nils-Gunnar Anderssons skrivelse den 20 juni 2022 Karolina Anderssons skrivelse den 20 juni 2022 Roland Perssons skrivelse den 20 juni 2022 Gerd-Else Bergdahls skrivelse den 21 juni 2022 Jan-Erik Walldéns skrivelse den 22 juni 2022 Christina Gabrielssons skrivelse den 22 juni 2022 Marlene Lindhs skrivelse den 23 juni 2022 David Engströms skrivelse den 26 juni 2022 Ulrika Sundbergs skrivelse den 26 juni 2022 Ann Robertssons skrivelse den 27 juni 2022 Ann-Britt Johanssons skrivelse den 27 juni 2022 Mirjana och Bruno Lindbergs skrivelse den 27 juni 2022 Victoria Larssons skrivelse den 27 juni 2022 Anneli Bissmarks skrivelse den 27 juni 2022 Linus Janssons skrivelse den 28 juni 2022 Anna Karin Kristensens skrivelse den 28 juni 2022 Paul Dijkstras skrivelse den 28 juni 2022 Tina Gerkhens skrivelse den 28 juni 2022 Anna Maria Perssons skrivelse den 28 juni 2022 Morgan Klarströms skrivelse den 28 juni 2022 Sture Björks skrivelse den 28 juni 2022 Maria Ingmans skrivelse den 28 juni 2022 Ann-Sofi Erikssons skrivelse den 28 juni 2022 Ingela Lönnfjords skrivelse den 28 juni 2022 Maja Åsbergs skrivelse den 28 juni 2022 Per-Erik Anderssons skrivelse den 5 juli 2022 Ida Karlssons skrivelse den 5 juli 2022 Hans Anderssons skrivelse den 5 juli 2022
	Bedömning
	Sammanfattning Inom verksamhetsområdet Graninge finns obebyggd verksamhetsmark, dels de avstyckade fastigheterna Sargen 2 och Sargen 4, men även det som i detaljplanen anges som kvarteret Stråken men som ännu inte är avstyckat från fastigheten Mosseberg 1:20. Området tillhör detaljplan för del av Graningeområdet från 1990.  Rico Estate Development AB har inkommit med intresse om att exploatera området och förslag på markanvisningsavtal har tagits fram. En markanvisning ger intressenten ensamrätt, att enligt givna villkor och under en begränsad tid förhandla med kommunen om förutsättningarna för en överlåtelse eller upplåtelse av ett givet markområde.  Denna markanvisning görs för en period om nio månader då syftet i första läge är att ge exploatören ensamrätt att genomföra utredningar för att komma fram till ett projekt och en kalkyl som båda parter anser rimlig. Därefter kan markanvisningen förlängas, med max två års tid och efter det kan kommunen och exploatören teckna genomförandeavtal och köpeavtal eller upplåtelseavtal.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 november 2022 Förslag till markanvisningsavtal inkl. bilagor
	Förslag till nästa instans
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Kommunledningsutskottets beslut
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Sammanfattning Moderaterna i Arvika har genom Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Henrik Samuelsson (M) inkommit med en motion där de föreslår att kommunen tar initiativ till en utredning av förutsättningarna för att anlägga en ny hästsportanläggning i Arvika. Motionärerna vill att utredningen ska omfatta alla aspekter och ha ett brett perspektiv, den ska ske i samråd med berörda föreningar och omfatta lokalisering, utformning och finansiering av en ny anläggning.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 november 2022 Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022, § 167 Moderaternas motion den 22 augusti 2022
	Yrkande Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till förslaget.
	Sammanfattning Susanne Engstad (-) inkom i mars 2022 med en motion med förslag att flytta Kommunfullmäktiges sammanträden till Ritz.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 november 2022 Kommunfullmäktiges protokoll den 28 mars 2022, § 67 Susanne Engstads motion den 8 mars 2022
	Bedömning Bedömningen är att hörsalen på Arvika Näringslivscentrum är mer lämpad som möteslokal utifrån de förutsättningar som råder i dagsläget. Ritz scen är i första hand tänkt att vara en lokal för evenemang så som konserter och teaterföreställningar.
	Sammanfattning Vänsterpartiet har genom Zara Hedelin inkommit med en motion om att tillgängliggöra kommunfullmäktiges sammanträden. Enligt FN:s konvention om rättigheter för personer med funktionsnedsättning (CRPD) är rätten att delta i demokratin på samma villkor som andra stadfäst. Lokalen där kommunfullmäktige har sina sammanträden är i nuläget inte tillgänglig för alla fysiska behov. Vänsterpartiet yrkar på att ett arbete inleds med att tillgängliggöra lokalen med höj- och sänkbar talarstol samt ramp till talarstolen.  Kommunfullmäktiges sammanträden hålls i hörsalen på Arvika Näringslivscentrum. Att tillgängliggöra kommunfullmäktiges sammanträden skulle leda till att kommuninvånarna i högre grad kan vara delaktiga i kommunens utveckling. En vital och aktiv dialog med medborgarna beskrivs som nyckelbegrepp i Arvika. Att tillgängliggöra kommunfullmäktiges sammanträden ses som ett led i arbetet med att stärka kommunens dialog med medborgarna.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 26 oktober 2022 Kommunfullmäktiges protokoll den 29 augusti 2022, § 161 Vänsterpartiets motion den 19 augusti 2022
	Förslag till nästa instans
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Bedömning
	Sammanfattning Arvika kommuns kommunfullmäktige beslutade 2020-05-25 verksamhetsområde för vatten och spillvattentjänst i västra och östra Högvalta med stöd av 6 § LAV.  Mirjana och Bruno Lindberg har inkommit till kommunen med ett medborgarförslag som föreslår att verksamhetsområdet för vatten och avlopp inskränks till att omfatta det verksamhetsområde för handel som byggs i Östra och Västra Högvalta längs riksväg 61. Mirjana och Bruno Lindberg föreslår också att nya vattenprover ska tas på berörda fastigheter.  Kommunfullmäktiges beslut enligt 6 § LAV om verksamhetsområde för den allmänna va-anläggningen är överprövad i förvaltningsrätten och har vunnit laga kraft. Beslutet grundar sig dessutom på ett föreläggande om 6 § LAV från länsstyrelsen, vilket är överprövat i domstol, och har vunnit laga kraft. Därmed är kriterierna i 6 § LAV redan juridiskt prövade för kommunens skyldighet.  Sammantaget anser kommunen att det inte finns något juridiskt stöd för kommunen att nu tillämpa 9 § LAV och inskränka verksamhetsområdet för det bebyggelseområde som berörs av länsstyrelsens föreläggande.  Kommunen ser med hänvisning till ovanstående inte någon anledning till att ta nya vattenprover.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 9 november 2022 Kommunfullmäktiges protokoll den 26 september 2022, § 175 Mirjana och Bruno Lindbergs medborgarförslag den 9 september 2022
	Bedömning
	Sammanfattning Kommunledningsstabens kansli har getts i uppdrag att skriva fram ett förslag till revidering av Bestämmelser om ersättning till politiskt förtroendevalda i Arvika kommun.
	Beslutsunderlag
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Bedömning
	Förslag till nästa instans
	Sammanfattning
	Beslutsunderlag
	Sammanfattning Arvika Slalomklubb använder i sin verksamhet en pistmaskin som ägs av Arvika Kommun. Föreningen står för drivmedel och arbetsinsats för att preparera slalombacken i Rackstad. Pistmaskinen har utöver sedvanlig service genomgått en större drivpumpsrenovering med en kostnad på 167 516 kronor, som föreningen ansöker om stöd för.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 november 2022 Arvika Slalomklubb bidragsansökan den 5 oktober 2022
	Sammanfattning IK Arvika Fotboll bedriver verksamhet för barn och unga på idrottsplatsen Vik. Föreningen anordnar Värmlands största ungdomsturnering i fotboll, Arvika cup, som besöks av cirka 10 000 personer under en helg. Tävlingen är ett viktigt arrangemang för unga idrottare, men även en helg som ger Arvika många besökare. Intäkter som Arvika Cup ger föreningen är ekonomiskt avgörande grund för IK Arvika Fotbolls verksamhet med kanslipersonal.   Under pandemin utgick Arvika Cup, vilket var ett hårt ekonomiskt slag för föreningen. I år kunde äntligen tävlingsarrangemanget åter genomföras, men med färre antal deltagande lag samt högre kostnader som ett resultat av de svårigheter som omger oss. De finns stort hopp om att bygga upp storleken i Arvika Cup igen. IK Arvika Fotboll ansöker om 40 000 kronor i stöd för ökade omkostnader samt lägre intäkt vid tävlingsarrangemanget Arvika Cup 2022.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 oktober 2022 IK Arvika Fotbolls bidragsansökan den 12 oktober 2022
	Bedömning
	Sammanfattning Föreningen Arvika Folkets Park ansöker om 800 000 kronor i verksamhetsbidrag för 2022. Efter pandemin har verksamheten kommit igång och föreningen har kunnat genomföra egna arrangemang och hyr ut sina lokaler till externa som vill arrangera. Anläggningen är ansluten till fjärrvärme vilket är en fördel utifrån elprisutvecklingen i samhället. Föreningens driftskostnader under 2022 beräknas till drygt 600 000 kronor. Från november 2022 har föreningen nytt elavtal som inte är bundet som medför att kostnadsutvecklingen för verksamhetens el är svårbedömd.
	Beslutsunderlag Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 oktober 2022 Föreningens årsmöteshandlingar den 29 juni 2022 Föreningens ansökan om verksamhetsbidrag den 25 februari 2022
	Bedömning Föreningen Arvika Folkets Park har, enligt kommunens regelverk för föreningsstöd för föreningar med egenägda samlingslokaler, rätt att söka verksamhetsbidrag. Pandemin innebar avstannande verksamhet för många som arrangerar evenemang. Under 2022 då restriktionerna släpptes har många kommit igång och utbudet av arrangemang av olika slag ökar. Arvika Folkets Park har 2022 haft och har inplanerat 68 uthyrningstillfällen till föreningar och 26 uthyrningstillfällen till privata. Exempel på genomförda aktiviteter (både uthyrningar och i egen regi) är Välgörenhetskonsert, loppisar, barndisco, Packmopedturnén, Korpens bingo, Hotland Rodders, Mamma Mu och Kråkan. Föreningen beräknar de större fasta kostnaderna för driften dvs fjärrvärme, el, bredband, försäkringar med mera till drygt 600 000 kronor under 2022.   Anläggningen är ansluten till fjärrvärme vilket är en fördel med tanke på nuvarande prisutveckling för el. Föreningen byter elleverantör från 1 nov 2022 och har ett avtal som inte är bundet pga höga bindningsavtal. Det nya elavtalet innebär ökade kostnader som i nuläget är svårbedömda. Föreningen redovisar cirka 430 000 kronor i tillgångar per september.
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